
Referat NPS bestyrelsesmøde 08.10.18 kl. 17.30 – 19.30 
 
Sted: Personaleværelset på Nørrebro Park Skole.  
  
 
B = beslutning             O = orientering            D = drøftelse 

Punkter Motivering Referat 

Til stede  Forældre: 
Thomas Høg Nørager, 3a,6d, 
formand 
Maria Jahns Skaaning, 4c 
Thor Svendsen,3a, 5b 
Loise Thellesen, 3b 
Kirstine West Larsen, 3a 
Janne Sønnichsen,1b, 3b, supp 
 
 
Personale: 
Claus Jakobsen, personalerepr. 
 
Ledelse: 
Henrik Wilhelmsen,  
Skoleleder, sekretær 
Helle Jørgensen,  
Administrativ leder, referent 
Thomas Berg Nielsen,  
Pædagogisk leder, dirigent 
 
 
Ikke til stede: 
Kristine Groth Kirkensgaard, 3c,7c, 
næstformand 
Maja Hjorth, 5b, supp. 
Claus Lind 3b 
Lars Andersen Wick 8A 
(elevrådsformand) 
Marie Kaas-Larsen, personalerepr. 
 
 
 

1. Valg af dirigent 
 

2 min. B Thomas Berg Nielsen foreslås. 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

3 min B Godkendt – pkt. 7 og 8 behandles i 
omvendt rækkefølge.  



3. Godkendelse af referat 
 
 

2 min B Godkendt via mail.  

4. Meddelelser 
• Formanden 
• Elevrepræsentanterne 
• Medarbejderrepræsent

anterne 
• Ledelsen 
• Andre 

 

15 min O 
 
 
 

Formanden: 
Thomas repeterede 
forretningsordens retningslinjer 
mht. udsendelse af dagsorden.  
Forældrerepr. har været på besøg 
på forældremøderne. De blev 
taget godt imod.  
Lærernes dag. Forældrerepr. bagte 
kage og uddelte æbler. 
Formanden har fået adgang til 
Intra og kan nu skrive ud.  
Forældrenes punkt i nyhedsbrevet 
blev drøftet.  
Ingen forældrerepr. kan desværre 
deltage i årsmødet.  
Thor tager til Skole og Forældres 
årsmøde.  
Elevrepr. Ingen til stede 
Medarbejderrepr.: Nogle team 
mangler ressourcer. Claus har 
været til KLF møde og her lød bla. 
en opfordring til forældrene i 
skolebestyrelsen om at deltage i 
Skole og Forældre samarbejdet, 
herunder et møde den 14.1. Der 
skal være en dialog omkring DA2-
samarbejdet. Læringsplatformen 
Meebook skal også drøftes.  
Ledelsen: Ledelsen har holdt 
teamdag idag og har bla. udviklet 
et koncept for GRUS-samtaler og 
udarbejdet et årshjul for ledelsen.  
Bandekonflikten på Nørrebro 
mærker vi ikke på skolen. Episoden 
med peberspray i fredags følges 
der op på.  
Henrik præsenterede Årshjul for 
skolebestyrelsen. Danner grundlag 
for kommende dagsordner. 
Opklarende spørgsmål til årshjulet 
bedes fremsat på  næste møde.   
 



 
Andre: 
Forespørgelse om rengøringen på 
Fritidshjemmet. Der er et toilet på 
Fritidshjemmet som deles af både 
skole og frit. Dette gøres rent to 
gange om dagen. Henviser til David 
og ellers kom til kontoret. 
Adfærden på skolens toiletter og 
rengøringen af disse, skal drøftes.  
Trapperne kan bruges til læring.  
 

5. Månedens tal  15 min O 
 

• Elevtal  

• Forventet 
regnskabsresultat 

• Sygefravær 

• Evt. vikarforbrug 
 
Bilag:  
Udleveres til mødet 
 

Elevtal: 
Pr. 1.10.18 har vi 758 elever.  
2. årgang bliver der fokus på. Der 
er 81 elever på 2. årgang. 
Sygefravær: 
Elever – vi ligger godt. 
Personale -  to langtidssyge er 
skyld i stigning.  
Evt. vikarforbrug: Oversigten giver 
anledning til overvejelser i 
ledelsen. Tages op igen i SKB.  
Henrik udleverede bilag til alle 
punkter.  
 

6.  Inklusion 15 min O 
 
Bestyrelsen ønsker en 
orientering om skolens arbejde 
med inklusion. Særligt i 
forbindelse med udsatte 
familier. 
 

Gæster: Diana, psykolog og Elisa, 
socialrådgiver.  
Diana og Elisa fortalte om deres 
virke i forvaltningen og på skolen.  

7. Plan for 
kontaktforældremøde 
 

15 min O 
 
Hvornår skal det ligge? 
Hvem er ansvarlig? 

Kunne være i november.  
Dialog med kontaktforældrene er 
vigtigt.  
Der vil bla. orienteres om 
årshjulet. Kontaktforældrenes rolle 
drøftes. Et tema kunne være 
adfærden på og rengøringen af 
toiletterne. 
Et udvalg blandt forældrene 
nedsættes for at planlægge dato, 



 

 

 

dagsorden og indhold for 
kontaktforældremøde.  
 

8.  Kommunikation  40 min D + B 
 
Der ønskes en drøftelse af, 
hvordan kommunikationen 
skal være mellem skole og 
hjem - herunder samarbejde 
med fritidshjem. Samt en 
drøftelse af brugen af 
Facebook, nyhedsbreve og 
kontaktveje til bestyrelsen. 
 

Der er en facebookgruppe iblandt 
forældrene som skolen ikke er en 
del af den. Bestyrelsen påtager sig 
at være opmærksom på emnerne i 
gruppen. Thomas foreslog at lave 
nogle standard svar som kan 
bruges som svar, bla. henvise til 
kontaktforældre eller de officielle 
kommunikationskanaler (Intra). 
Giv besked til Thomas som svarer 
eller kommenterer.  
Der kommer en invitation til en 
konference den 14.1. bla. ang. 
kommunikation til alle. 
Punktet kommunikationen mellem 
skole og fritidshjem udsættes til 
senere.  
 
 

9. Dagsorden 
 
 

5 min O 
 
Hvornår udsendes dagsorden 
og hvad er fristen for 
tilføjelser? 
Orientering om den gældende 
forretningsorden.  

Se formandens meddelelser.  

10. Evt.  5 min  
 
Evt. punkter meddeles ved 
mødets begyndelse. 
 

Dialogmødet med politikkerne. 
Desværre kan ingen deltage.  
Forældre Milan fra den tidligere 
bestyrelse tilbyder sin hjælp til den 
nye bestyrelse.  

11. Lukkede punkter 
 

 5 min 
  
 

Henrik orienterede.  


